



Sammanträdesdatum 2023-05-07

Sida 1 (6)

Plats och tid: Zoom, 7 maj 2023

Närvarande styrelsen:

JN	Jack Nassri	(Ordförande)
AM	Alina Modrzejewska	(Vice Ordförande)
JS	Jonathan Sjöstrand	(Förbundskassör)
AE	Alvin Engström	(Ordinarie Ledamot)
AP	Axel Persson	(Ordinarie Ledamot)

Övriga närvarande:

FR	Felicia Richter	(Förbundssamordnare)
----	-----------------	----------------------

Underskrifter:

Sekreterare

Alina Modrzejewska

Eskilstuna den 26 maj 2023

Alina Modrzejewska

Alina Modrzejewska (May 26, 2023 19:42 GMT+2)

Ordförande

Jack Nassri

Stockholm den 26 maj 2023

Jack Nassri

Jack Nassri (May 26, 2023 19:36 GMT+2)

Justerare

Alvin Engström

Göteborg den 26 maj 2023

Alvin Engström

Alvin Engström (May 26, 2023 19:40 GMT+2)

Ordförande

Jack Nassri

Jack Nassri

Jack Nassri (May 26, 2023 19:36 GMT+2)

Sekreterare

Alina Modrzejewska

Alina Modrzejewska

Alina Modrzejewska (May 26, 2023 19:42 GMT+2)

Justerare

Alvin Engström

Alvin Engström

Alvin Engström (May 26, 2023 19:40 GMT+2)



Sammanträdesdatum 2023-05-07

Sida 2 (6)

§1. Mötets öppnande

JN öppnar mötet kl. 10.10.

§2. Val av ordförande för mötet

Styrelsen beslutar med acklamation

att välja JN som ordförande för mötet.

§3. Val av sekreterare för mötet

Styrelsen beslutar med acklamation

att välja AM som sekreterare för mötet.

§4. Val av justerare för mötet

Styrelsen beslutar med acklamation

att välja AE som justerare för mötet.

§5. Fastställande av röstlängd

Styrelsen beslutar med acklamation

att fastställa röstlängden till 5 personer.

Röstberättigade: JN AM JS AE AP

13.34

Styrelsen beslutar med acklamation

att ändra röstlängden till 4 personer.

Röstberättigade: JN AM __ AE AP

§6. Faställande av dagordning

JN föreslår att lägga till §7 “diskussion angående arbetstagare” och att ta bort §15.

Styrelsen beslutar med acklamation

att fastställa den ändrade dagordningen.

§7 Diskussion angående arbetstagare

[Redacted content]

Ordförande

Jack Nassri

Jack Nassri

Jack Nassri (May 26, 2023 19:36 GMT+2)

Sekreterare

Alina Modrzejewska

Alina Modrzejewska

Alina Modrzejewska (May 26, 2023 19:42 GMT+2)

Justerare

Alvin Engström

Alvin Engström

Alvin Engström (May 26, 2023 19:40 GMT+2)



Sammanträdesdatum 2023-05-07

Sida 3 (6)

§7. Beslut mellan möten

Inga beslut har fattats mellan möten

§8. Styrelserond

En intern konversation tar plats där samtliga i mötet redogör för hur de mår och hur den senaste tiden har varit för dem med eller utan relation till arbete inom organisationen.

§9. Kansli Uppdatering

FR redogör att det har funnits mycket att rätta till i kansliarbetet, vissa saker gällande lärare kommer att ta mycket av hennes tid. FR pratade med Vera Linn om organisationens arbete, men känner inte att hon fått tillräckligt med information, hon är nyfiken på vad som pågick under verksamhetsåret och hur planeringen för årsmötet går.

Hon har också arbetat med CERV-ansökan, bidraget som AP skickade. Samskrivningspartnern kan vara någon från ett annat Nationalkommitté. En diskussion tar plats om datum för ansökan, AP presenterar kriterierna. Vi kan ansöka i juni 2024, men AP föreslår att vi frågar om ett undantag för att börja i januari 2024.

JN föreslår att om vi inte får det tidigare som föreslaget av AP, kan vi använda det bidraget för NS 2025.

§10. Extern representation

AM och AP tillsammans med deltagare från den östra regionen deltog på en guidad tur av Sveriges Riksdag. AM berättar att besöket var framgångsrikt och deltagarna uppskattade det. AM och NV deltog på ungdomskonferensen av Europa Direkt Norrbotten i Umeå och gjorde en presentation om EUP Sverige. AM berättar att det finns intresse, både från Europa Direkt och skolorna. AM pratar om att organisera en skolsession i Nord. FR föreslår att hon kan kontakta skolorna.

§11. Ekonomisk Uppdatering

JS frågar om hur det går med rapporten till Erasmus+ efter Visby NS. JN berättar att han nekats tillträde till den slutliga rapporten och kontaktade Erasmus+ om detta, han väntar på svar. FR nämner även att hon varit i kontakt med Sophie och GT angående utläggs ersättningar, då vissa personer som betalat under sessionen inte har sparat kvitton. Kvitton behövs för att vi ska kunna betala tillbaka.

Leif Gullberg har blivit ersatt med samma belopp två gånger, vilket troligen är ett misstag. FR kommer att undersöka detta. Utöver detta har FR hittat en betalning på 945 SEK daterad 05.04.2023 med titeln "love from Sweden", vilket också behövs dubbelkollas.

JS berättar att FS fortfarande ska erhålla 4399 EUR från IO för Media Academy, men har inte fått något svar från deras håll. Delegationerna från Visby har blivit fakturerade och de flesta har redan betalat. Det var planerat att FS skulle betala 75 000 SEK till GT men kommer att betala 109 000 SEK, JS är osäker på anledningen, men troligtvis är detta på grund av extra arbete som de har utfört.

Ordförande

Jack Nassri

Jack Nassri (May 26, 2023 19:36 GMT+2)

Sekreterare

Alina Modrzejewska

Alina Modrzejewska (May 26, 2023 19:42 GMT+2)

Justerare

Alvin Engström

Alvin Engström (May 26, 2023 19:40 GMT+2)



Sammanträdesdatum 2023-05-07

Sida 4 (6)

JS föreslår att ta bort styrelsens konton på Zoom Pro, eftersom den årliga kostnaden är 31 000 SEK. Han påminner om att det finns alternativ, som till exempel Google Meet. AM föreslår att behålla ett konto för förbundsordförande i fall det finns behov att hålla ett större möte, men att ta bort resten av konton, då de inte används ofta. JN föreslår att även lämna förbundssamordnares konto. FR och JS håller med.

Stipendienämnden är för närvarande pausat eftersom budgeten är lite osäker just nu. Dock berättar JS att han lyckats få ner ej spårbara belopp i budgeten från 120 000 SEK till 50 000 SEK.

JN föreslår **att avbryta** prenumerationen till Zoom Pro den 1 juli 2023, med undantag för konton för förbundsordförande och förbundssamordnare.

Styrelsen beslutar med acklamation

att avbryta prenumerationen till Zoom Pro den 1 juli 2023, med undantag för konton för förbundsordförande och förbundssamordnare.

§12. NSP uppdatering

JN hade ett budgetmöte med en av projektledarna för Visby. AM uppdaterar att projektledarna för respektive RS har gett sina tillgängligheter och fördelningen av datum skulle se ut som följande: 9-12 november för RS Syd, 16-19 november för RS Väst och 23-26 november för RS Öst. AP berättar Kungsholmens gymnasium är numera skeptisk till att låna ut sina lokaler. Vi får vänta och se, men hittills har AP och Oskar kollat på andra ställen och skolor. FR frågar om det finns en risk att vi förlorar dem som skola. AP svarar förmodligen inte, men att de kanske blir mindre aktiva.

JN har haft ett möte med Durrah angående Malmö NS. Visionen, loggan och core team är klara och de har även haft ett budgetmöte. Fundraising kommer att påbörjas den 16:e maj. Projektledarna för Lund RS jobbar på visionen och har börjat med idéer för loggan.

§13. PM Summit 1

På grund av låg tillgänglighet för projektledarna att delta fysiskt har JN föreslagit att hålla PM Summit 1 digitalt, utspritt över några kvällar. Datum kommer att bestämmas inom kort, över e-post.

§14. Decentralisering uppdatering

AP gör en uppdatering gällande decentralisering. Sedan senaste mötet har det tillkommit 21 medlemmar. Styrelsen behöver skicka ut kontrakt för medlemsrekrytering tävling. EUP Väst kommer att hålla sitt årsmöte den 7 juni och EUP Syd den 10 juni.

§16. Media kampanjer

Ordförande

Jack Nassri

Jack Nassri

Jack Nassri (May 26, 2023 19:36 GMT+2)

Sekreterare

Alina Modrzejewska

Alina Modrzejewska

Alina Modrzejewska (May 26, 2023 19:42 GMT+2)

Justerare

Alvin Engström

Alvin Engström

Alvin Engström (May 26, 2023 19:40 GMT+2)



Sammanträdesdatum 2023-05-07

Sida 5 (6)

FR frågar om FS hade gjort några kampanjer under året. JN uppdaterar henne och säger att styrelsen har valt att fokusera mer på att främja det som EUP Sverige gör än att göra kampanjer om externa frågor.

Mötet ajourneras kl. 12.30

Mötet återupptas kl. 13.33

§17. Verksamhetsplan

JN presenterar verksamhetsplanen. Styrelsen uppdaterar målen som har blivit uppnådda sedan sista mötet.

FR frågar om Facebook-sidan för lärare fortfarande är aktiv. JN svarar att vi istället har skapat ett Slack Workspace för lärare och kommunicerar med dem där.

Styrelsen bestämmer att ta bort COES från verksamhetsplanen och även att ändra utvärderingshelgen för projektledare från ett krav till en rekommendation.

Det nämns att FS 23/24 borde skapa en strategi för 2024-2027, då den gällande strategin löper ut.

JN föreslår att skicka ut nyhetsbrevet varannan månad istället för kvartalsvis. FR håller med.

§18. Årsmötes propositioner

JN föreslår att endast skicka ut propositionerna till de personer som anmält sig till årsmötet, då de visat intresse för arbetet och att skicka ut det till alla medlemmarna är komplicerat logistiskt.

JN presenterar mallen för propositioner och förklarar hur de propositioner FS tidigare röstat om ska vara uppbyggda. Detta ska göras senast den 10 maj och skickas ut den 13:e.

AP nämner att vi bör gå igenom handlingsplanen för lokal utveckling. I handlingsplanen ingår att lokala styrelser ska vara ekonomiskt oberoende. Även ansvaret för lärarprogrammet ska inkluderas. FR nämner att det har varit problematiskt för lokala/regionala styrelser att ha bankkonton och vi bör överväga att ta bort dem. Föreslår att ta bort klausul 3.

JN föreslår att organisationsreformförslaget bör bli riktlinjer istället för policy för närvarande och omarbetas under nästa verksamhetsår för att försäkra hög kvalitet på policyn. FS ska rösta om detta under nästa styrelsemöte.

Mötet ajourneras mellan kl. 14.57 - 15.05

§19. Överlämning

Planen är att hålla överlämningen fysiskt den 29-30 juni. FS kommer att kolla tillgängligheten och vilken plats som passar bäst. Förbundsordförande och vice ordförande för nästa styrelse borde också få uttrycka sig om detta.

Ordförande

Jack Nassri

Jack Nassri

Jack Nassri (May 26, 2023 19:36 GMT+2)

Sekreterare

Alina Modrzejewska

Alina Modrzejewska

Alina Modrzejewska (May 26, 2023 19:42 GMT+2)

Justerare

Alvin Engström

Alvin Engström

Alvin Engström (May 26, 2023 19:40 GMT+2)



Sammanträdesdatum 2023-05-07

Sida 6 (6)

§20. Juni planering

FS planerar att organisera en medlemsrekrytering tävling internt för styrelsen, med ett pris för den som rekryterar flest personer. Under Juni kommer FS att planera överlämning och kick out. FR föreslår även att påbörja arbetet på MUCF ansökan redan i juni.

§19. Övriga frågor

§20. Mötets avslutande

JN avslutar mötet kl. 15.15

Ordförande

Jack Nassri

Jack Nassri

Jack Nassri (May 26, 2023 19:36 GMT+2)

Sekreterare

Alina Modrzejewska

Alina Modrzejewska

Alina Modrzejewska (May 26, 2023 19:42 GMT+2)

Justerare

Alvin Engström

Alvin Engström

Alvin Engström (May 26, 2023 19:40 GMT+2)